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Abstract (en)
1. Articulated fork lift truck with, seen in longitudinal direction of the vehicle, central articulated bearing (28) between rear carriage (26) and front
carriage (20), which latter is provided with a lift mast (22) and a rearwardly pointing counterweight (14), characterized in that the articulated bearing
(28) is arranged midway between rear carriage (26) and front carriage (20) and in that the counterweight (14) is arranged above the articulated
bearing, covering the latter and partially covering the rear carriage.

Abstract (de)
Ein Stapelfahrzeug weist einen Vorderwagen 20 und einen Hinterwagen 26 und dazwischen ein Knickgelenk 28 auf. Der Vorderwagen trägt den
Hubmast 22 mit der Hublast 23. Ein Gegengewicht 14 ist am Vorderwagen nach hinten ausladend angeordnet, und zwar über dem Knickgelenk
und über dem Oberwagen, so dass darunter eine Antriebsverbindung zwischen Vorder- und Hinterwagen über eine Gelenkwelle herstellbar
ist. Das Gegengewicht 14 ist mit seitlichen Abrundungen 15 entsprechend dem äusseren Kurvenradius versehen, es kann fest montiert oder in
Längsrichtung des Vorderwagens verschiebbar sein.
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